

《单词百科:preventable是什么意思?preventable怎么发音?preventable的解释和用法》

英语单词preventable是什么意思?preventable怎么读?preventable怎么发音?简答网为您整理了preventable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



preventable怎么读

preventable的读音:[prɪˈventəbl]

preventable的意思

1、adj.可阻止的, 可预防的;

preventable的近义词

1、avoidable adj.能避免的, 可回避的;可作为无效的;

- 2、 **inevitable** adj.不可避免的;必然发生的;必然(发生)的;
- 3、 **needless** adj.不需要的;不必要的;无用的;多余的;
- 4、 **unnecessary** adj.不需要的;没必要的;

preventable的双语例句

1、 Are not British streets littered with canines expiring from preventable and treatable diseases?

英国大街上难道不是狗尸枕藉,尽管患可预防、可治疗的病却还是死去 吗?

2、 These injuries are entirely preventable.

这些伤害完全可以预防.

3、 The number one cause of preventable deaths is tobacco [tobacco] .

可阻止死亡数量的原因是 抽烟.

4、 It seems to me that this crime was foreseeable and this death preventable.

在我看来这起罪行是可以预见的, 死亡也是本可避免的。

5、 Most common health upsets that spoil a holiday are easily preventable.

导致假期泡汤的大多数常见的身体不适都是很容易预防的。

6、 The leading cause of preventable hearing loss is excessive noise.

导致可预防听力损失的首要原因是过度的噪音.

7、 PEOPLE WITH SERIOUS, PREVENTABLE HEAD INJURIES LOOK STUPID!

有安全意识的人是可以阻止自己的头部受到伤害的难看样子.

8、 Children are still dying in their millions from preventable diseases.

仍有数以百万计的儿童死于可预防的疾病.

9、 The number one cause of preventable deaths is tobacco.

排名首位的可预防性死因是烟草.

10、The WHO says tobacco is the second leading cause of preventable deaths globally after hypertension.

世卫组织说,在全球可预防的死亡原因当中,烟草排名第二,仅次于高血压.

11、Tobacco use is the single largest preventable cause of cancer in the world.

烟草使用是全世界癌症的单一最大可预防原因.

12、Most deaths are preventable with basic health interventions.

大多数死亡都是基本的健康干预可以避免的.

13、All work related to injuries and illnesses are preventable. Our goal is zero harm.

所有与工作有关的伤害及疾病都是可避免的,我们的目标是零灾害!

14、The WHO says studies suggest that about half a (of) these problems may be preventable.

世卫组织说研究建议大约这些问题的一般是可阻止的.

15、World Health Organization says preventable injuries and deaths from [surgical] care are a growing concern.

世卫组织说来自外科照顾的可阻止的受伤和死亡越来越被关注.

16、Tobacco is the leading preventable cause of death.

烟草是导致可预防的死亡原因.

17、This statistic is made more tragic by the fact that almost always preventable.

而如许之多的悲剧,很多是可以避免的.

18、Conflicts among nations are by no means preventable, thus wars are not able to be eradicated.

就是民族与民族之间的冲突不可消除.战争无法避免,源于人骨子里的.(记得后面是虾米东西了)于这些方面的,如何组织语言呢?

以上是简答网为您整理的preventable怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于preventable的用法、preventable的释义、preventable的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/preventable>

